
AKÇAKALE KÖYÜ NEDEN HÂLÂ GÜMÜŞHANE’YE BAĞLANAMADI?

Gümüşhane merkez ilçe belediye sınırlarının genişletilmesi bağlamında 15 Aralık
2016 Perşembe günü Gümüşhane Belediyesi’nde yapılan toplantıda yetkililerin
aldığı karar gereği günler içinde Gümüşhane merkez ilçeye bağlanacağı açıklanan
AKÇAKALE KÖYÜ aradan geçen 9 aylık süreye rağmen hâlâ Gümüşhane’ye bağlanamadı.
Gümüşhane Belediyesi’nin genişleme güzergâhında en müsait köy olan ve sürekli
gündeme gelmesine rağmen ve yetkililerin sürekli olarak zaman vererek kamuoyuna
açıklama yapmalarına rağmen AKÇAKALE KÖYÜ’nün Gümüşhane merkez ilçeye neden hâlâ
bağlanamadığını Gümüşhaneli vatandaşlar sorgulamaya başladı.
Evet, Gümüşhanelilerin sorgulamasını biz de tekrarlıyoruz. AKÇAKALE KÖYÜ NEDEN
HÂLÂ GÜMÜŞHANE’YE BAĞLANAMADI?

https://gumushanedenhaber.com/akcakale-koyu-neden-hala-gumushaneye-baglanamadi/

